
Medijų  
dirbtuvės

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba.

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms,

kuriems yra sunku suprasti ir perskaityti įprastus tekstus.

Lengvai suprantama kalba padeda žmonėms 

sužinoti naujos informacijos.

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse.

Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/
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Medijų dirbtuvės 

Bibliotekoje yra medijų dirbtuvės.

Čia galite, pavyzdžiui:

	 •	žiūrėti nuotraukas,

	 •	žiūrėti vaizdo įrašus,

	 •	klausyti muzikos.

Šiose dirbtuvėse taip pat galite:

	 •	skenuoti fotojuosteles.

		  Jeigu norite fotografuoti senu fotoaparatu,

		  Jums gali reikėti fotojuostelės.

		  Fotojuostelėje bus išsaugotos visos nuotraukos. 

		  Jeigu fotojuosteles skenuosite,

		  visos nuotraukos bus perkeltos į kompiuterį. 

	 •	montuoti garsą,

		  pavyzdžiui:

		  o	sujungti skirtingus garso įrašus

			   į vieną garso įrašą,

		  o	vieną garso įrašą padalinti 

			   į skirtingus garso įrašus.

	 •	montuoti vaizdą, 

		  pavyzdžiui:

		  o	sujungti skirtingus vaizdo įrašus

			   į vieną vaizdo įrašą,

		  o	vieną vaizdo įrašą 

			   padalinti į skirtingus vaizdo įrašus.

	 •	programuoti.

		  Tai reiškia, pavyzdžiui, kurti programas

kompiuteriu.
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Šiose dirbtuvėse taip pat galite:

	 •	žiūrėti kino juostas. 

		  Kino juostos yra daiktas,

		  kuriame anksčiau buvo įrašomi filmai. 

		  Jeigu Jūs norite pažiūrėti filmą,

		  kuris yra įrašytas kino juostoje, 

		  Jums reikės jį žiūrėti specialiu aparatu. 

	 •	žiūrėti vaizdo kasetes.

		  Vaizdo kasetės yra daiktas,

		  kuriame gali būti įrašytas:

		  o	vaizdo įrašas,

		  o	filmas.

		  Vaizdo kasetes galima žiūrėti  

		  specialiu aparatu. 

	 •	klausyti garso kasetes.

		  Garso kasetės yra daiktas,

		  kuriame gali būti įrašytas garso įrašas, 

		  pavyzdžiui, muzika. 

 

Šiose dirbtuvėse yra 10 kompiuterių. 

Jeigu norite naudotis šiais kompiuteriais,

turite užsiregistruoti iš anksto.

Užsiregistruoti galite:

	 •	telefonu.

		  Bibliotekos telefono numeris yra

		  +370 5 239 8580

	 •	elektroniniu paštu.

Bibliotekos elektroninis paštas yra

medijos@lnb.lt
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Šį tekstą lengvai suprantama kalba rengė:

	 •	Paslaugų departamento darbuotojai

	 •	Vilius Jakubčionis

Šį tekstą lengvai suprantama kalba vertino:

	 •	Birutė Pocevičiūtė

	 •	koordinavo Paula Stašaitienė

Nuotraukų autorius:

	 •	Vygaudas Juozaitis4 puslapis iš 4


